

基督教宣道會大澳幼稚園

C & M A T A I O KINDERGARTEN

通告 Notice 2018-2019 年度農曆新年年宵活動 Lunar New Year Fair Stalls

Ref 2018 -025

親愛的家長 Dear Parent:

農曆新年將至，為了慶祝中國傳統節日，本園將於1月29日(星期二)舉行新年年宵市場活動，當天可以穿著華服回校參與年宵市場活動，請家長為孩子預備\$20元零錢作為購買新年活動物品之用途，回條連費用請交回校務處郭姑娘，謝謝!

For celebrating the upcoming Lunar New Year, the in-school fair stalls of Lunar New Year on 29th January, 2019. Please wear traditional Chinese costume and submit \$20 to Ms. Kwok for the souvenir of Lunar New Year.

此致
貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園
校長：陳美蓮謹啟

二零一九年一月十一日

✂----- 回 條 Reply Slip -----

2019 新年年宵活動通告 Lunar New Year Fair Stalls Notice

Ref 2018 -025

※ 請於1月16日(星期三)或之前交回條給班主任※

Please return to the class teacher on or before 16 Jan (Wednesday)

本人為學生

班別

家長，已知悉有關

I, the parent/guardian of _____ (Student's name) of Class _____ acknowledge the

一月二十九日舉辦之「新年年宵活動」並同意繳交20元港幣為活動費用。
receipt of the circular regarding the 2019 Lunar New Year Fair Stalls on 29 January 2019 and hereby submit \$20 for the souvenir.

(*請圈出您的選擇 * Please circle your option)

此 覆

基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署 Parents' signature : _____

聯絡電話 Contact Number: _____

日 期 Date: _____